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8 wrzeÅ›nia na stronie internetowej radia RMF FM (RMF 24 &ndash; Fakty &ndash; Polska)
pojawiÅ‚a siÄ™ informacja, Å¼e reporter tegoÅ¼ Radia dotarÅ‚ do wyników audytu
przeprowadzonego w Stadninie Koni MichaÅ‚ów. W nagÅ‚ówku do tej informacji moÅ¼emy
przeczytaÄ‡: Stadnina koni arabskich w MichaÅ‚owie byÅ‚a zarzÄ…dzana prawidÅ‚owo, bez
naruszenia Å¼adnych przepisów - wynika z audytu, do którego dotarÅ‚ reporter RMF FM.
Audyt zostaÅ‚ zlecony przez AgencjÄ™ NieruchomoÅ›ci Rolnych, krótko po gÅ‚oÅ›nym
odwoÅ‚aniu wieloletniego prezesa prestiÅ¼owej hodowli Jerzego BiaÅ‚oboka. Agencja
dostaÅ‚a wyniki w czerwcu, ale ich nie ujawniÅ‚a. A dalej, Å¼e:Podsumowanie wÅ‚aÅ›ciwie
wszystkich punktów audytu koÅ„czy siÄ™ sformuÅ‚owaniami typu &bdquo;nie stwierdzono
nieprawidÅ‚owoÅ›ci albo brak istotnych uchybieÅ„&rdquo;. Warto przypomnieÄ‡ powody
odwoÅ‚ania prezesów stadnin - wymieniano miÄ™dzy innymi konstruowanie umów
z partnerami zagranicznymi w taki sposób, Å¼e nie zabezpieczaÅ‚y interesów polskich
podmiotów i ograniczaÅ‚y moÅ¼liwoÅ›ci dochodzenia roszczeÅ„. ChodziÅ‚o miÄ™dzy
innymi o umowy dzierÅ¼awy koni. Z audytu wynika, Å¼e w tym zakresie nie byÅ‚o
nieprawidÅ‚owoÅ›ci. Stadnina w MichaÅ‚owie pod kierownictwem Jerzego BiaÅ‚oboka dobrze
prowadziÅ‚a teÅ¼ ksiÄ™gi i rachunkowoÅ›Ä‡ oraz prawidÅ‚owo skÅ‚adaÅ‚a sprawozdania
z dziaÅ‚alnoÅ›ci. To wszystko moÅ¼e podwaÅ¼aÄ‡ zasadnoÅ›Ä‡ odwoÅ‚ania BiaÅ‚oboka. 
PoniewaÅ¼ mnie teÅ¼ udaÅ‚o siÄ™ dotrzeÄ‡ do tego audytu, powiem tak: nie zgadzam siÄ™ z
dziennikarzami z RMF 24 tylko co do ostatniego zdania. To nie jest tak, Å¼e wyniki audytu mogÄ…
podwaÅ¼aÄ‡ zasadnoÅ›Ä‡ odwoÅ‚ania Jerzego BiaÅ‚oboka. One podwaÅ¼ajÄ… tÄ™
krzywdzÄ…cÄ… i niesprawiedliwÄ… decyzjÄ™ wÅ‚adz Agencji NieruchomoÅ›ci Rolnych
firmowanÄ… i popieranÄ… przez ministra Krzysztofa Jurgiela. 

Raport zewnÄ™trznej firmy BDO Sp. z o.o. liczy 50 stron. Nie chcÄ™ zanudzaÄ‡ PaÅ„stwa
przekopiowaniem caÅ‚ego raportu, ale w razie jakichÅ› szczegóÅ‚owych pytaÅ„, mam go w
szufladzie i mogÄ™ sÅ‚uÅ¼yÄ‡ dalszymi informacjami. ChÄ™tnie go udostÄ™pniÄ™ zwÅ‚aszcza
innym mediom i dziennikarzom, jeÅ›li ktoÅ› chciaÅ‚by siÄ™ z nim zapoznaÄ‡. Trzeba bowiem
pokazywaÄ‡ zakÅ‚amanie ministra Jurgiela i kierownictwa Agencji NieruchomoÅ›ci Rolnych.
ZamówiÅ‚y audyt w nadziei, Å¼e wykaÅ¼e coÅ›, co pomogÅ‚oby uzasadniÄ‡ zwolnienie Jerzego
BiaÅ‚oboka. Kiedy z tej wielkiej chmury spadÅ‚o zaledwie kilka kropel deszczu, ANR schowaÅ‚a
audyt do szuflady, bo ujawnienie go pokazywaÅ‚oby, Å¼e nie byÅ‚o Å¼adnych podstaw do
odwoÅ‚ania prezesa BiaÅ‚oboka.  PrzytoczÄ™ tylko &ndash; podobnie jak RMF 24 -
&bdquo;Podsumowanie&rdquo; i kilka najistotniejszych fragmentów z dwóch obszarów, które
kontrolujÄ…cych interesowaÅ‚y najbardziej, czyli wspóÅ‚praca stadnin z firmÄ… Polturf oraz
dzierÅ¼awy koni. PodsumowanieA. Ocena systemu ksiÄ™gowoÅ›ci pod kÄ…tem zgodnoÅ›ci z
obowiÄ…zujÄ…cymi przepisami: Przedmiotem analizy byÅ‚a zgodnoÅ›Ä‡ systemu rachunkowoÅ›ci
z obowiÄ…zujÄ…cymi w tym zakresie przepisami prawa oraz jakoÅ›Ä‡ wewnÄ™trznych procedur
dotyczÄ…cych udzielania zamówieÅ„. W zakresie zgodnoÅ›ci systemu rachunkowoÅ›ci z
obowiÄ…zujÄ…cymi przepisami nie stwierdzono nieprawidÅ‚owoÅ›ci. SpóÅ‚ka nie opracowaÅ‚a
jednolitych procedur wewnÄ™trznych dotyczÄ…cych udzielania zamówieÅ„. B. Ocena ujÄ™cia
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operacji dotyczÄ…cych kluczowych umów w ksiÄ™gach rachunkowych, w tym umów z
kontrahentami zagranicznymi:  Przedmiotem analizy szczegóÅ‚owej byÅ‚y umowy obowiÄ…zujÄ…ce
w 2015 r., za wyjÄ…tkiem umów dzierÅ¼awy koni, dla których rozszerzono okres analizy o lata
2013, 2014. W ramach przeprowadzonych prac za kluczowe przyjÄ™to nastÄ™pujÄ…ce kryteria:
&bull; w przypadku umów zwiÄ…zanych z hodowlÄ… koni przeanalizowano umowy kierujÄ…c siÄ™
kryterium wartoÅ›ciowym (umowy z kontrahentami, z którymi rozrachunki w 2015 r. przekraczajÄ…
100 tys. zÅ‚ brutto) , jak i istotnym - w ocenie badajÄ…cych - znaczeniem dla hodowli;&bull; w
przypadku pozostaÅ‚ych umów zastosowano kryterium wartoÅ›ciowe - umowy z kontrahentami, z
którymi rozrachunki w 2015 r. przekraczajÄ… 100 tys. zÅ‚ brutto;&bull; za kluczowe uznano
równieÅ¼ umowy zwiÄ…zane z dysponowaniem majÄ…tkiem SpóÅ‚ki (bazujÄ…c na puli umów
udostÄ™pnionych przez SpóÅ‚kÄ™). W toku prac analitycznych nie stwierdzono nieprawidÅ‚owoÅ›ci
wynikajÄ…cych z ujÄ™cia umów w ksiÄ™gach. C. Ocena kompletnoÅ›ci ujÄ™cia operacji w
ksiÄ™gach:  W zakresie kompletnoÅ›ci ujÄ™cia operacji w ksiÄ™gach nie stwierdzono istotnych
uchybieÅ„.  D. Ocena wÅ‚aÅ›ciwej klasyfikacji kosztów:  Klasyfikacja kosztów dla celów
sprawozdawczoÅ›ci zgodnej z ustawÄ… o rachunkowoÅ›ci jest prawidÅ‚owa. SpóÅ‚ka nie
opracowaÅ‚a i nie wdroÅ¼yÅ‚a sytemu pozwalajÄ…cego na peÅ‚ne ujecie kosztów w podziale na
poszczególne rodzaje produkcji rolnej na potrzeby sprawozdawczoÅ›ci do Agencji NieruchomoÅ›ci
Rolnych.  E. Ocena systemu kontroli wewnÄ™trznej w zakresie zawierania umów, ujmowania
przychodów, zatwierdzania i klasyfikacji kosztów, ujÄ™cia ostatecznego rozliczenia przychodów i
kosztów:  W SpóÅ‚ce nie powoÅ‚ano odrÄ™bnej komórki kontroli wewnÄ™trznej. Nie
zidentyfikowano obszarów, w których stwierdzono by, Å¼e nie speÅ‚niajÄ… wymogów prawa.Na
podstawie analizy rejestru delegacji zwracamy uwagÄ™, Å¼e niektóre wyjazdy sÅ‚uÅ¼bowe
Prezesa ZarzÄ…du w 2015 r. nie zostaÅ‚y w nim odnotowane. Analiza ekonomicznych aspektów
umowy z firmÄ… Polturf Ta czÄ™Å›Ä‡ raportu liczy aÅ¼ 18 stron i ma aÅ¼ 6 podrozdziaÅ‚ów. Ta
czÄ™Å›Ä‡ interesowaÅ‚a mnie najbardziej. Dlaczego? PamiÄ™tamy chyba wszyscy, jak minister
Jurgiel grzmiaÅ‚ na konferencjach prasowych o nienaleÅ¼nych zyskach firmy Polturf, o wspólnym
okradaniu skarbu paÅ„stwa przez Polturf i stadniny. A jak to wyglÄ…da z punktu widzenia firmy
audytorskiej? NajdÅ‚uÅ¼szy jest pierwszy podrozdziaÅ‚ pt. Historia wspóÅ‚pracy z firmÄ…
Polturf S.C. oraz kontynuujÄ…cÄ… wspóÅ‚pracÄ™ firmÄ… Polturf Barbara Mazur od 2000
roku. Nie widzÄ™ sensu przytaczania drobiazgowego opisu, jak to wyglÄ…daÅ‚o w poszczególnych
latach, ale na jedno warto zwróciÄ‡ uwagÄ™. Wbrew kÅ‚amstwom niektórych dziennikarzy i
mediów, wybór firmy nastÄ…piÅ‚ w drodze przetargu. Oto dowód: W dniu 8 listopada 2000 roku
Prezesi ZarzÄ…dów-Dyrektorzy SpóÅ‚ek Stadnina Koni Janów Podlaski Sp. z o.o., Stadnina Koni
MichaÅ‚ów Sp. z o.o. oraz Stado Ogierów BiaÅ‚ka Sp. z o.o. zawarli porozumienie, na mocy którego
postanowili wspóÅ‚pracowaÄ‡ w zakresie wyÅ‚onienia organizatora Dni Arabskich w 2001. Strony
porozumienia zgodnie ustaliÅ‚y, Å¼e wyÅ‚onienie nastÄ…pi w drodze publicznego zaproszenia do
rokowaÅ„. PeÅ‚nomocnikiem do prowadzenia rokowaÅ„ zostaÅ‚ Prezes Stadniny Koni Janów
Podlaski &ndash; Pan Marek Trela. Oferty miaÅ‚y byÄ‡ rozpatrzone przez komisjÄ™
skÅ‚adajÄ…cÄ… siÄ™ z przedstawicieli zainteresowanych SpóÅ‚ek oraz przedstawiciela Agencji
WÅ‚asnoÅ›ci Rolnej Skarbu PaÅ„stwa OT Warszawa.W rezultacie przeprowadzonego
postÄ™powania wyÅ‚oniono organizatora imprezy, którymi zostali &bdquo;Polturf&rdquo; spóÅ‚ka
cywilna oraz Spin Communications Sp. z o.o.. W dniu 10 stycznia 2001 roku zostaÅ‚a podpisana
umowa na zorganizowanie w 2001 roku trzech imprez: Polskiego Narodowego Pokazu Koni
Arabskich, Aukcji na Konie Czystej Krwi Arabskiej &ndash; Pride of Poland oraz Arabskiego Dnia
WyÅ›cigowego. Umowa zostaÅ‚a podpisana przez wszystkich zainteresowanych. /&hellip;/
Wynagrodzenie Organizatorów wynosiÅ‚o 6% od sumy netto uzyskanej ze sprzedaÅ¼y koni
podczas imprez oraz 80% nadwyÅ¼ki pomiÄ™dzy wpÅ‚ywami od sponsorów a kosztami
zorganizowania i przeprowadzenia imprezy.  W drugim podrozdziale pt. Model wzajemnych
rozliczeÅ„ znajdziemy takÄ… o to ocenÄ™ tych relacji:Konstrukcja umów z Organizatorem od 2002
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roku w praktyce oznaczaÅ‚a outsourcing usÅ‚ugi polegajÄ…cej na organizacji imprezy z peÅ‚nym
przeniesieniem na Organizatora ryzyka biznesowego zwiÄ…zanego z jej organizacjÄ…. Wszystkie
przychody i koszty pozostawaÅ‚y po stronie organizatora imprezy.Wprowadzono na trzy lata (2010,
2011, 2012) pewien mechanizm zabezpieczajÄ…cy interes Organizatora, nie byÅ‚ to jednak
mechanizm gwarantujÄ…cy, Å¼e Organizator na pewno nie poniesie straty z tytuÅ‚u
przedsiÄ™wziÄ™cia. Mechanizm ten gwarantowaÅ‚ jedynie minimalny przychód z tytuÅ‚u
naleÅ¼nej prowizji dla Organizatora, nie odnosiÅ‚ siÄ™ w Å¼aden sposób do ewentualnie
poniesionych kosztów organizacji. A na koniec tego podrozdziaÅ‚u:W trakcie prowadzonego przez
BDO audytu na podstawie udostÄ™pnionych dokumentów i informacji nie stwierdzono nierzetelnego
wywiÄ…zywania siÄ™ z umowy w zakresie modelu wzajemnych rozliczeÅ„ lub nieprawidÅ‚owoÅ›ci
wynikajÄ…cych z przyjÄ™tego rozwiÄ…zania. WysokoÅ›Ä‡ prowizjiA oto wnioski firmy BDO w tej
czÄ™Å›ci analizy:  PodsumowujÄ…c zakres organizowanej imprezy i koszty ponoszone przez
Organizatora bez jakiejkolwiek formalnej gwarancji ich zwrotu w przypadku braku chÄ™tnych na
nabycie oferowanych koni, wynagrodzenie prowizyjne moÅ¼na przypisaÄ‡ formule &bdquo;Success
fee&rdquo; &ndash; która jest swoistÄ… premiÄ… od sukcesu i jest powszechnie stosowana
miÄ™dzy kontrahentami gdzie poza celem ogólnym zdefiniowany jest cel dodatkowy w postaci
zawarcia transakcji na najbardziej korzystnych warunkach. W wypadku aukcji celem dodatkowym
jest taki dobór uczestników aby konie oferowane przez Stadniny oraz hodowców indywidualnych
osiÄ…gnÄ™Å‚y jak najwyÅ¼sze ceny sprzedaÅ¼y.Zgodnie z informacjami uzyskanymi od Pana
Mateusza Leniewicz&ndash;Jaworskiego prowizje za czynnoÅ›ci agenta poÅ›redniczÄ…cego w
transakcjach sprzedaÅ¼y koni ksztaÅ‚tujÄ… siÄ™ pomiÄ™dzy 10% a 30%, przy czym górna
granica charakterystyczna jest dla rynku amerykaÅ„skiego.  W ocenie BDO moÅ¼na jednak byÅ‚o
rozwaÅ¼yÄ‡ zasadnoÅ›Ä‡ wprowadzenia progów w zakresie wysokoÅ›ci prowizji wzglÄ™dem
wartoÅ›ci sprzedanych koni (im wiÄ™ksza wartoÅ›Ä‡ sprzedaÅ¼y, tym niÅ¼szy poziom procentowy
prowizji). Zwracamy jednak uwagÄ™, Å¼e rozwiÄ…zanie takie nie musiaÅ‚o byÄ‡ efektywne, ze
wzglÄ™du na malejÄ…cy poziom prowizji moÅ¼e dziaÅ‚aÄ‡ demotywujÄ…co na beneficjenta
prowizji. Raport powykonawczyZgodnie z umowÄ… firma Polturf musiaÅ‚a kaÅ¼dorazowo
przedstawiaÄ‡ stadninom raport powykonawczy, a termin jego sporzÄ…dzenia zostaÅ‚ okreÅ›lony
na 30 listopada. Trzeba uczciwie powiedzieÄ‡, Å¼e w tej czÄ™Å›ci firma BDO sformuÅ‚owaÅ‚a
zastrzeÅ¼enia. Oto one: IstotnÄ… wadÄ™ miaÅ‚a równieÅ¼ konstrukcja umowy w zakresie definicji
dwóch terminów: okreÅ›lonego w §11 pkt 3 czasu do ewentualnego rozwiÄ…zania umowy na rok
przyszÅ‚y (60 dni od zakoÅ„czenia Imprezy &ndash; praktycznie byÅ‚by to termin do 20
paÅºdziernika) oraz terminu przedstawienia raportu powykonawczego &ndash; 30 listopada &ndash;
na podstawie którego moÅ¼na dokonaÄ‡ weryfikacji finansowych efektów Imprezy. Takie
ustawienie w czasie &ndash; najpierw decyzja o kontynuacji a dopiero po niej weryfikacja efektów
finansowych dotychczasowych dziaÅ‚aÅ„ formalnie uniemoÅ¼liwiaÅ‚o podejmowanie racjonalnych
decyzji na temat dalszej wspóÅ‚pracy z firmÄ… Polturf. Umowy dzierÅ¼awy koniA oto co firma BDO
napisaÅ‚a w raporcie na powyÅ¼szy temat: Zgodnie z informacjami SpóÅ‚ki wydzierÅ¼awianie i
dzierÅ¼awy koni byÅ‚y praktykowane przez stadninÄ™ od wielu lat. W wczeÅ›niejszych latach
dotyczyÅ‚y one niemal wyÅ‚Ä…cznie ogierów. DziÄ™ki takim dzierÅ¼awom moÅ¼liwe byÅ‚o
wprowadzenie do hodowli nowej, obcej krwi, a co za tym idzie - poszerzenie puli genetycznej w
stosunkowo niewielkiej populacji koni czystej krwi arabskiej. DziÄ™ki dzierÅ¼awom udaÅ‚o siÄ™
uniknÄ…Ä‡ nadmiernego spokrewnienia, jak równieÅ¼ doczekaÄ‡ wielu czempionów. Od kilku lat,
w zwiÄ…zku z rozwojem nowych technologii w medycynie weterynaryjnej, coraz mniejsze znaczenie
ma dzierÅ¼awa ogierów, poniewaÅ¼ rozwinÄ…Å‚ siÄ™ handel nasieniem, zarówno mroÅ¼onym,
jak i Å›wieÅ¼ym. ZaczÄ™Å‚a siÄ™ natomiast rozwijaÄ‡ moÅ¼liwoÅ›Ä‡ dzierÅ¼aw klaczy.
DzierÅ¼awca - w ramach rekompensaty za promocjÄ™ klaczy, przygotowanie, trening i wystawienie
na czempionatach - czÄ™sto ma moÅ¼liwoÅ›Ä‡ pobrania od niej zarodków. LiczbÄ™ moÅ¼liwych
do pobrania zarodków okreÅ›la umowa dzierÅ¼awy. Kopia umowy dzierÅ¼awy dostarczana jest
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równoczeÅ›nie do ksiÄ…g stadnych dzierÅ¼awcy i wydzierÅ¼awiajÄ…cego. DzierÅ¼awca nie
moÅ¼e zarejestrowaÄ‡ w ksiÄ™dze stadnej wiÄ™cej ÅºrebiÄ…t, niÅ¼ okreÅ›la to umowa. A bez
wpisu do ksiÄ™gi stadnej urodzone ÅºrebiÄ™ nie ma wartoÅ›ci.Ze wzglÄ™du na fakt, Å¼e umowa
realizowana jest w miejscu przebywania klaczy, urodzone ÅºrebiÄ™ta wpisywane sÄ… do ksiÄ™gi
stadnej w kraju urodzenia, w przypadku pobranych zarodków obowiÄ…zujÄ… przepisy ksiÄ™gi
stadnej danego kraju. SpóÅ‚ka ma moÅ¼liwoÅ›ci weryfikacji danych otrzymanych od dzierÅ¼awcy o
urodzonych ÅºrebiÄ™tach w ksiÄ™dze stadnej dzierÅ¼awcy. Zgodnie z uzyskanymi informacjami
dzierÅ¼awy koni byÅ‚y realizowane w trybie zaproszenia skierowanego do wybranych stadnin. Przy
wyborze istotnymi kryteriami byÅ‚y: miejsce do którego trafi koÅ„, trener oraz moÅ¼liwoÅ›ci
promocyjne kontrahenta. Umowy przewidywaÅ‚y, Å¼e peÅ‚ne koszty utrzymania, uczestnictwa w
pokazach i promocji ponosi wydzierÅ¼awiajÄ…cy.  A potem jest szczegóÅ‚owy opis warunków
dzierÅ¼awy takich ogierów, jak:  Esparto, El Omari, Equator czy Morion. PoniewaÅ¼ warunki
dwuletniej dzierÅ¼awy mÅ‚odego, 3-letniego (w momencie rozpoczÄ™cia dzierÅ¼awy) Moriona
zdradziÅ‚a juÅ¼ ANR, próbujÄ…c &bdquo;pogrÄ…Å¼yÄ‡&rdquo; Jerzego BiaÅ‚oboka,
przypomnijmy, jak to wyglÄ…daÅ‚o (pisaÅ‚em o tym 15 kwietnia w artykule pt. &bdquo;O kontrakcie
na Moriona i nie tylko&rdquo;.DzierÅ¼awca, czyli katarska stadnina Al Thumama, zapÅ‚aciÅ‚a
jednorazowo (z góry, te pieniÄ…dze sÄ… juÅ¼ na koncie spóÅ‚ki) 200 tysiÄ™cy euro. W trakcie
dzierÅ¼awy ogier w 2015 r. zostaÅ‚ Czempionem Åšwiata Ogierów MÅ‚odszych w ParyÅ¼u
(nagrody honorowe) oraz w 2016 r. Czempionem Ogierków MÅ‚odszych International Arabian Horse
Show w Katarze &ndash; jak moÅ¼na wyczytaÄ‡ w raporcie. Warto dodaÄ‡, Å¼e ta Å›wietna
promocja ogiera odbyÅ‚a siÄ™ na koszt dzierÅ¼awcy. A co on z tego miaÅ‚, poza moÅ‚ojeckÄ…
sÅ‚awÄ…? W 2016 roku dzierÅ¼awca bÄ™dzie miaÅ‚ prawo pokryÄ‡ 10 klaczy swojej wÅ‚asnoÅ›ci.
W 2017 roku dzierÅ¼awca bÄ™dzie miaÅ‚ prawo pokryÄ‡ dowolnÄ… liczbÄ™ klaczy swojej
wÅ‚asnoÅ›ci. W 2017 roku dzierÅ¼awca bÄ™dzie oferowaÅ‚ na sprzedaÅ¼ wszystkie
zewnÄ™trzne stanówki w cenie 5 000 EUR za stanówkÄ™. Z tych 5 000 EUR, 50 % bÄ™dzie
przekazywane wydzierÅ¼awiajÄ…cemu. DzierÅ¼awca nie ma prawa zamroziÄ‡ nasienia ogiera. A
jakÄ…Å¼ to wielkÄ… nieprawidÅ‚owoÅ›ciÄ… próbowaÅ‚a &bdquo;pogrÄ…Å¼yÄ‡&rdquo; Jerzego
BiaÅ‚oboka ANR: Wszelkie decyzje dotyczÄ…ce dziennego utrzymania, transportu i wystawiania
ogiera na pokazach muszÄ… byÄ‡ zatwierdzone przez p. Jerzego BiaÅ‚oboka. Wybór prezentera
musi byÄ‡ zatwierdzony przez p. Jerzego BiaÅ‚oboka. No faktycznie, powinno byÄ‡ zapisane, Å¼e
zatwierdzajÄ…cym powinien byÄ‡ prezes spóÅ‚ki, a nie imiennie Jerzy BiaÅ‚obok. PrzecieÅ¼
prezesem nie jest siÄ™ doÅ¼ywotnio, o czym siÄ™ boleÅ›nie przekonaÅ‚. Ale czy moÅ¼na siÄ™
dziwiÄ‡, Å¼e nie pomyÅ›laÅ‚, Å¼e w trakcie dzierÅ¼awy Moriona to juÅ¼ nie on bÄ™dzie
prezesem? PrzecieÅ¼ ten kontrakt to mistrzostwo Å›wiata. To dowód, jak Å›wietnym menedÅ¼erem
jest Jerzy BiaÅ‚obok. A caÅ‚y raport firmy audytorskiej to tylko potwierdza. Same: &bdquo;nie
stwierdzono nieprawidÅ‚owoÅ›ci albo brak istotnych uchybieÅ„&rdquo; i kilka trzeciorzÄ™dnej wagi
zastrzeÅ¼eÅ„.Co z was za ludzie?Panowie &ndash; zwracam siÄ™ do ministra Krzysztofa
Jurgiela, prezesa ANR Waldemara HumiÄ™ckiego, dyrektora zespoÅ‚u wÅ‚aÅ›cicielskiego
(obecnie juÅ¼ wiceprezesa ANR) Andrzeja Sutkowskiego &ndash; czy rano moÅ¼ecie bez odrazy
patrzeÄ‡ w lustro, jak siÄ™ golicie? Jacy z was ludzie, politycy, decydenci, Å¼e skrzywdziliÅ›cie
czÅ‚owieka, który zasÅ‚uguje na pochwaÅ‚y i ordery, a nie na dymisjÄ™. Jaki sygnaÅ‚ wysyÅ‚acie do
wyborców PiS: niewaÅ¼ne, jak Å›wietnie ktoÅ› zarzÄ…dza firmÄ…, jak zechcemy to odwoÅ‚amy
kaÅ¼dego. Bo my jesteÅ›my przy wÅ‚adzy i moÅ¼emy robiÄ‡, co siÄ™ nam rzewnie podoba. Ale
poczekajcie. PrÄ™dzej czy póÅºniej wyborcy wam rachunek wystawiÄ….  A wracajÄ…c do Jerzego
BiaÅ‚oboka. Jutro, czyli 13 wrzeÅ›nia, ogÅ‚oszenie werdyktu w sÄ…dzie o przywrócenie go do
pracy. A nawet jeÅ›li sÄ…d uzna, Å¼e nie ma podstaw do nakazania ANR, aby przywróciÅ‚a do
pracy Jerzego BiaÅ‚oboka, to powinien on zÅ‚oÅ¼yÄ‡ papiery w konkursie na prezesa SK
MichaÅ‚ów. Kwalifikacje ma wyÅ›mienite, a audyt firmy BDO wykazaÅ‚ czarno na biaÅ‚ym, Å¼e
prawo moralne takÅ¼e. Jurku &ndash; startuj!Marek Szewczyk  
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